
   
 
 
 

Art. 32 vragen Heldense Bossen 
 

Geacht college,  

  

Camping Heldense bossen, waar wij als gemeente aandeelhouder van zijn, is tot op heden een 
prachtige 5 sterren camping om te verblijven of te recreëren. Ieder jaar was de camping vroegtijdig 
volgeboekt met gasten uit verre omstreken. Daar mogen we nog steeds trots op zijn!  

Afgelopen week ontvingen we diverse brieven die hun zorgen uiten over de camping. Ook wij maken 
ons erg grote zorgen over wat er hier aan de hand is. De briefstellers spreken hun zorgen uit over het 
huidige beleid, het ontbreken van controles en het gevoel van ongelijke behandeling. Dat verontrust 
ons ten zeerste en geeft veel stof tot nadenken. Zeker als aandeelhouder lijkt het zinvol om deze 
onrust weg te nemen. De Raad van Commissarissen is eveneens op de hoogte middels dezelfde 
briefvoering.   

In dit kader willen wij u de volgende vragen stellen  

1. Wat is de juridische verhouding tussen de gemeente Peel en Maas en camping de 
Heldense Bossen? 

2. Is de door campinggasten geschetste situatie bij u bekend?  

• Zo ja, deelt u onze zorgen?  

3. Juíst als aandeelhouder moeten we de vinger aan de pols houden, is dat ook uw mening?  

4. Zijn er regelmatig gesprekken met de directie van de Camping?  

• Zo ja, zijn deze zorgen reeds onderwerp van gesprek?  

5. Zijn er na het signaal dat er mogelijk asbest aanwezig zou zijn in een geplaatst chalet reeds 
controles geweest door milieuambtenaren of staat dit nog op de planning?  

6. Wat is verstandig om te doen in deze situatie. Welke rol speelt de raad van 
Commissarissen en wat kan het college c.q. de gemeenteraad in deze betekenen?  

7. Binnen welke termijn kan het college deze situatie aanpakken zodat deze zomer de 
camping weer leefbaar is voor iedere recreant? 

8. Wilt u de raad meenemen in de vervolgstappen?  

 

Met vriendelijke groet, 
 
Namens fractie Lokaal Peel en Maas, 
Tiny Valckx 


